
    
M   KIDʻS CAMP

Mandarin Or iental ,  Sanya
三亚文华东方酒店

Full Day Camp:  10 am - 4 pm     CNY 468 includes lunch
全天价格468元（含午餐）时间：上午10点至下午4点

Half Day Camp:  10 am - 12:30 pm/1:45 pm - 4 pm    CNY 318
半天价格318元（不含午餐）时间：上午10点至中午12点30分或下午1点45分至下午4点

This summer, we are delighted to welcome back the ever-popular MO Kid’s Camp 
running to o�er younger fans fun �lled days under the sun. Led by outdoor activity professionals, 

children can get closer to the natural world around them with fun games and educational activities 
in the tropical garden, swimming pools and national protected Coral Bay.

今年夏天，备受小朋友们喜爱的“文华东方儿童活动营”将再度精彩归来。
经验丰富的户外活动团队结合了苍翠盎然的热带花园、景致如画的户外泳池和迷人的珊瑚海湾等自然优势，

为孩童们设计了一系列不同主题的趣味游戏，教育活动及创意手工艺制作等课程。
让小宝贝们在开心玩乐的同时，探索神奇的大自然，开拓视野，学习更多新的知识。

1 July – 31 August 2017

2017年7月1日  –  8月31日



Fun under the Sun Package
夏日家庭游套餐

Families with children wishing to enjoy the camp can take advantage of the resort’s
Fun Under the Sun Package. Starting at CNY 1,850 per night, and enjoy:

夏日家庭游套餐专为亲子家庭设计，让您与家人享受欢乐夏日，共度温馨难忘的亲子时光。
预订套餐每晚仅需人民币1,850 元起，即可尊享：

Two nights stay in an Ocean View Room
至少连续两晚入住观海轩

Daily breakfast in Pavilion Restaurant for two adults and up to two kids aged 12 or below
水榭餐厅每日自助早餐（至多两位成人及两位12岁以下儿童）

One family lunch at the poolside
一次家庭池畔午餐

1 day at the MO Kid’s Camp for one Child and 20% discount for additional days and children 
一位儿童可免费参加为期一天的文华东方儿童活动营体验，

第二位儿童或增订多日活动可享受20%优惠礼遇
Complimentary one extra bed for a child

一位儿童可免费加床
Complimentary daily wellness activities, according to the resort’s schedule

免费参加每日健康养生活动体验，依酒店课程安排而定
Complimentary internet access

免费高速上网

The o�er is subject to 16.6% service charge and tax. The o�er is valid from 1 July to 31 August 2017 
and a minimum stay of two nights is required. Advance booking for family poolside lunch is recommended. 

The promotion cannot be used in conjunction with any other promotion. 
Available for kids 4 -12 years of age. Terms and conditions apply.

此优惠套餐需加收16.6%服务费及税费，有效期为2017年7月1日至8月31日，需至少连续入住两晚，

且不可与其他优惠促销同时使用。家庭池畔午餐需提前预定。专为4至12岁儿童而设。适用于细则条款。

For reservations, please contact the resort’s Reservations O�ce by
垂询及预订，请致电酒店预订部

phone 电话: +86 (898) 8820 9999
by email 电邮至: mosan-reservations@mohg.com 

or visit 或登录 mandarinoriental.com/sanya 

Terms & Conditions
条款与细则



 周一  周二  周三  周四 周五 周六 周日
Welcome & design your own pirate �ag
欢迎仪式并设计专属的海盗旗帜

Survival
how to set up your tent
野外求生
搭帐篷

CoCo's Great 
Treasure Hunt
珊瑚湾寻宝

I'm a Skillful 
Archer

我是神箭手

Sand Castle
沙雕城堡

CoCo's Great 
Treasure Hunt
珊瑚湾寻宝

Survival
how to make �re
野外求生
钻木取火

I'm a Skillful
Archer

我是神箭手

Floating Mat
浮毯之战

Kayaking and 
Coral Collecting
皮划艇及珊瑚收集

Kayaking and
Coral Collecting
皮划艇及珊瑚收集

Survival
desalination of seawater
野外求生
海水淡化

Counter 
Strike Game 
真人CS对抗

Counter 
Strike Game 
真人CS对抗

Paddle 
Board Lesson
趣味桨板课

Raft Building
竹筏漂流

Li�le Artist
Coral Craft Making
艺想天开
创意珊瑚

Li�le Artist
Handmade Sticker Picture
艺想天开
立体贴纸画

Li�le Artist
Coral Craft Making
艺想天开
创意珊瑚

Fashion Designer
MO Fan Painting
时尚设计师
扇子绘画

Fashion Designer
Mask Painting
时尚设计师
面具绘画

Li�le Artist
Oil Painting
艺想天开
数字油画

 Slack 
Line Lesson
扁带挑战

Flying Fox
溜索

Floating Mat
浮毯之战

Floating Mat
浮毯之战

Swimming Lesson
游泳课

Raft Building
竹筏漂流

Catching Crabs
抓螃蟹

 10:00

10:15-11:15

11:15-12:15

12:15-13:45

13:45-14:30

14:30-16:00

Lunch On Location
美味午餐

Monday Tuesday Wednesday Friday SundaySaturdayThursday

Schedule is subject to change
以上时间表视情况而定



12 Yuhai Road, Sanya 572000, Hainan, China
中国海南省三亚市榆海路12号 邮编572000

Telephone 电话 + 86 (898) 8820 9999   Facsimile 传真 + 86 (898) 8820 9393
Email 电子邮箱 mosan-reservations@mohg.com

mandarinoriental.com/sanya

三亚文华东方酒店

For more information, please follow us
更多资讯，敬请关注

三亚文华东方酒店MOSANYA


